
Til rette vedkommende                                                31. december 2012. 

Vedr. bla. Canabis og bilkørsel. 

Vi ved alle at en alkoholpromille på 0,5 er frakendelse af kørerkort, men 

hvad med f.eks. Canabis el. andet stof som ryges er der en grænse her 

??? Canabis er mindst i blodet ca. 8 dage fra indtagelsen. 

Vi og jeg mener Politi-hjemmehjælpere/ sygeplejerske (plejepersonale) , 

hjemmehosser opsøgende medarbejdere som jeg selv og udkørende 

team m.m. som kommer i hjem hvor der bliver indtaget stoffer- som 

bliver røget, vi kan miste vores kørerkort iht lovgivning, er det rimligt  

???? 

Når jeg taler med ovennævnte instanser er der ingen som kender 

konsekvensen af deres arbejde, som de udfører professionelt i andres 

hjem. 

HVEM AF POLITIKERNE KENDER TIL DISSE KONSEKVENSER OG GØR DE 

DET HVORFOR MELDER DE DET SÅ IKKE UD ??? 

Et eksempel blot ved alm. rygning, jeg havde sundhedspersonalet nede 

fra vores Kommune for at tage et tjek på en ryger og en ikke ryger som 

gik i tobaksrøg hver dag, rygeren måltes til 4,0 og jeg selv, som ikke er 

ryger var målet 0,7 dette fortæller lidt om hvad det er vi går i til hverdag 

i vores arbejde. 

REGERINGEN ER NØDT TIL AT HAVE EN GRÆNSE LIGESOM NUVÆRENDE 

ALKOHOLPROMILLE PÅ 0,5%. 

Med venlig hilsen : 

Klavs Lauritzen 
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